

Cultural Financing

التمويل الثقافي

Application Requirements

متطلبات التقديم

- Commercial register
- The applicant must be the owner of the enterprise or an authorized representative
- The enterprise must be classified according to “Monsha’at Definition” for SMEs
- The project must fall under the 16 cultural sectors
- Supporting documents such as (Feasibility study, project description, request description..)

- السجل التجاري
- أن يكون مقدم الطلب هو مالك المنشأة أو مفوض بالتقديم
- أن تكون منشأة متناهية الصغر، صغيرة أو متوسطة بحسب تصنيف منشآت الثقافية الـ 16
- أن يكون المشروع ضمن القطاعات الثقافية الـ 16
- الوثائق الداعمة مثل (دراسة الجدوى، وصف المشروع، وصف الطلب...)

Assessment Criteria

معايير التقييم

Application Requirements

- **Project Team:** Assessment of project management and overall technical expertise of the team
- **Project Plan:** Evaluation of the project’s strength and the level of detail in project execution
- **Business Plan:** Analysis of financial feasibility and the viability of the project’s commercial aspects

Financial Assessment

- Analysis of all financial data related to the project, in terms of feasibility and sustainability

Impact Assessment

- Economic impact
- Socio-Cultural impact
- Social impact and environmental governance

التقييم الفني

- **فريق العمل:** تقييم إدارة المشروع والخبرة الشاملة للفريق الفني
- **خطة المشروع:** تقييم قوة المشروع ومستوى التفاصيل في تنفيذ المشروع
- **الخطة التجارية:** تحليل الجدوى المالية وجدوى الجوانب التجارية للمشروع

التقييم المالي

- تحليل جميع البيانات المالية المتعلقة بالمشروع من حيث الجدوى والاستمرارية

تقييم قياس الأثر

- الأثر الاقتصادي
- الأثر الثقافي
- الأثر الاجتماعي والحوكمة البيئية